
 1

INFORMACE JOSEFA VÁNI 
O NÁVRHU STATUTÁRNÍMU M ĚSTU PARDUBICE 

 

Jako osminásobný vítěz Velké pardubické mám k Dostihovému závodišti 

Pardubice zcela pochopitelně významné vazby. A to nehovořím o dalších 

startech ve Velké a ve stovkách dostihů. 

Proto mi není a ani nemůže být lhostejná obtížná situace na tomto závodišti. 

Vnímal jsem ji tak jako žokej a trenér; dalším kamínkem do mozaiky byly také 

informace z médií. Stigmata, která Dostihový spolek, organizátor dostihů na 

závodišti, získal za posledních několik let, si bohužel ponese s sebou i do 

budoucnosti, což může velmi negativně ovlivnit přípravu a průběh dostihové 

sezóny nejen v roce 2012, ale i v letech následujících. 

 

Jsem člověk, který je zvyklý bojovat a vítězit. Jsem také člověk, který dokáže 

dávat. Proto jsem se rozhodl – podporován svými přáteli a blízkými 

spolupracovníky – dát doslova všanc své jméno a předložit statutárnímu městu 

Pardubice naprosto konkrétní nabídku na pronájem Dostihového závodiště v 

Pardubicích.  Nabídku předkládala Společnost Josefa Váni. Zvážil jsem však 

situaci a rozhodl jsem se využít existující společnosti JOVAN s.r.o. kde jsme 

společníky já a moje manželka Pavla. 

 

Jaké jsou klíčové záměry mého návrhu? 

► Posílit prestiž závodiště na domácí scéně i v zahraničí 

► Zajistit veškeré dosavadní činnosti organizačního a sportovního charakteru na 

kvalitativně vyšší úrovni 
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► Rozšířit počet hlavních dostihů v sezóně o dostihy – Malá Pardubická, 

Dostihový pohár Josefa Váni, v budoucnu pak o další 

► Posílit finanční odměnění vítězů dostihů, zejména pak hlavních dostihů 

sezóny 

► Posílit mezinárodní účast na dostizích v Pardubicích 

► Posílit naplněnost závodiště i dodatečnými akcemi sportovního a kulturního 

charakteru 

V kontextu s těmito záměry moje nabídka obsahuje: 
 

• návrh statutárnímu městu Pardubice uzavřít Smlouvu o dlouhodobém 

pronájmu Dostihového závodiště 

 

• deklarování schopnosti zajistit v roce 2012 dostihový program minimálně  

   v rozsahu roku 2011, v letech následujících jej pak rozšiřovat 

 

• deklarování schopnosti zajistit po celou dobu platnosti nájemní smlouvy 

   všechny činnosti dosavadního nájemce závodiště 

 

• deklarování připravenosti vypsat pro hlavní dostih dostihové sezóny 2012 cenu 

ve výši 300 000,- EUR.  

 

• Zajistit údržbu areálu zcela z vlastních zdrojů 
 

• Zaručit personální obsazení pouze odborníky 
 
 

• Jsem připraven se zúčastnit poptávkového řízení dle přání města. Jsem 

přesvědčen, že moje nabídka nemá konkurenci a má velkou šanci na úspěch. Je 
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však třeba zdůraznit časové hledisko, pokud nebude celá záležitost vyřešena co 

nejdříve, nelze kvalitně zajistit průběh sezóny 2012. 

 

• Řešení se nabízí v podnájemní smlouvě mezi DS a mnou do doby ukončení 

poptávkového řízení, aby práce na zahájení dostihové sezony a zajištění 

souvisejících sponzorů byly včas provedeny. 

 

• Jsem přesvědčen, že zastupitelé města budou volit tuto cestu a ne cestu 

plýtvání veřejnými prostředky naléváním dalších peněz do tak již předluženého 

DS především v kontextu blížících se krajských a senátních voleb. 

 

• Dluhy DS vůči městu v zásadě kryje hodnota ochranných známek, takže město 

při vhodném postupu může mít své pohledávky zajištěny. 

 

• Veřejnost v době recese a přicházející krize jistě uvítá úsporu desítek milionů 

korun v městském rozpočtu například pro péči o seniory, školky, nebo péči o 

rodiny s malými dětmi. 

 

Protože jsem chtěl, aby o mém návrhu věděli členové rady a zastupitelstva 

statutárního města Pardubice, dal jsem jim jej k dispozici v závěru roku 2011.  

 

Protože nemám co skrývat, dávám tento návrh k dispozici rovněž médiím. 


